

1/2

E.C.R Euro Central Reg.

[REDACTED]



Register Number/Registernummer: 36067802824
Database / Datenbestand: Allemagne
Tender No./ Offerte-Nr.: DE36067802824
Tender Date / Offertendatum: 30.08.2012
Day of Entry/ Tag der Eintragung: 30.08.2012
Publication Date / Veröffentlichungsdatum: 30.08.2012

Age Status / Alter Status:
Registration / No Entry Anmeldung/keine Eintragung

Register Number/Registernummer: 3020110208811
Registration Date / Anmeldedatum: 08.04.2011
Day of Entry/ Tag der Eintragung: 13.07.2012
Publication Date / Veröffentlichungsdatum: 13.07.2012

Re.: Publication of your brand/patent application of 08.04.2011 on 30.08.2012 in the European Central Register of Brands and Patents, EPO.
Bezug: Veröffentlichung zum 30.08.2012 Ihrer Marken- / Patentanmeldung vom 08.04.2011 im europäischen Zentralregister für Marken- und Patente EPA.
Reproduction of the Brand / Wiedergabe der Marke: N/A

Brand Type/Markenform: Dreidimensionale Marke
Brand Class(es) / Merkmalklasse(n): NK: 10, 16, 42

File Status / Aktenzustand: Marke eingetragen, Widerspruchsfrei läuft
Applicant / Anmelder: [REDACTED]
Agent / Vertreter:

Dear Sir or Madam / Sehr geehrte Damen und Herren,

Nach erfolgreicher Eintragung Ihrer Marke/Ihres Patents des Europäischen Marken- und Patentamts EPA. Die Eintragung und Aufnahme Ihres Datensatzes zu Ihrer Marke/Ihrem Patent in das elektronische, europäische Zentralregister für Marken- und Patente wird Ihnen hiermit angeboten. Die Vertragslaufzeit beginnt mit der Eintragung Ihrer Marken- und Patentdaten nach Überweisung des unten aufgeführten Betrages. Nach Annahme dieser Offerte stehen Ihnen die damit verbundenen Leistungen zur Verfügung. Unter der Adresse www.e-o-r.eu sind die Leistungspakete und die AGBs einsehbar. Diese werden bei Annahme postalisch zugesendet. Die zentrale Aufbereitung Ihres Datensatzes wird für Interessenten abrufbar auf der genannten Webseite bereit gestellt.

Following the entry of your brand/patent by the European Brand and Patent Offices, EPO, you are hereby offered entry and inclusion of your data set for your brand/patent in the electronic European Central Register of Brands and Patents. The term of the agreement begins on entry of your brand and patent data after receipt of the remittance of the sum specified below. After acceptance of this offer, the associated services are available to you. The service packages and the general terms and conditions of business can be viewed at the address www.e-o-r.eu. The central processing of your data set is provided on the aforementioned website and can be retrieved by interested parties.

Yours faithfully

This letter is generated automatically and does not require a signature.

**Attention! Please take notice of the payment instructions on page 2 of this letter.
Achtung! Bitte beachten Sie die Zahlungsanweisungen auf Seite 2 dieses Schreibens.**

Office / United Kingdom E.C.R Euro Central Reg. Ltd - A 18 2 Alexandra Gate - CF24 2BA Cardiff Company No: GB7945065 Office Hours / Geschäftszeiten: Mon - Thu / Mo. - Do.: 9:00 - 14:30 Uhr

ATTENTION! PLEASE TAKE NOTICE OF THE PAYMENT INSTRUCTIONS



2/2

Re.: Publication of your brand/patent application of 08.04.2011 on 30.08.2012 in the European Central Register of Brands and Patents, EPO.
Bezug: Veröffentlichung zum 30.08.2012 Ihrer Marken- / Patentanmeldung vom 08.04.2011 im europäischen Zentralregister für Marken- und Patente EPA.
Reproduction of the Brand / Wiedergabe der Marke: N/A

Brand Type/Markenform: Dreidimensionale Marke
Brand Class(es)/Markenklasse(n): NIK 10, 16, 42

File Status /Aktanzustand: Marke eingetragen, Widerspruchsfrist läuft
Applicant / Anmelder: [REDACTED]
Agent / Vertreter:



If no payment is made, your brand and patent data set will be deleted. No publication will then take place.
Wenn keine Zahlung erfolgt, kommt es zur Löschung Ihres Marken- und Patentsatzes. Eine Veröffentlichung erfolgt dann nicht.

Item/Pos.	Description / Bezeichnung	Costs in EURO / Kosten in EUR
	Download code for calculating 69200791651383042335	
001	Registration and entry of brand and patent information dated 30.08.2012 Publication stop for the EUMPR with classes x2 Anmeldung und Eintragung von Marken- und Patentinformationen vom 30.08.2012 Veröffentlichungsbetrag für das EUMPR mit den Klassen x2	1.599,60 €
002	Processing fee / Bearbeitungsgebühr	387,40 €
003	Final amount / Endbetrag	1.987,00 €

SEPA bank transfer

For bank transfers to all EU-EEA-countries and Switzerland in EURO.

Name of bank

BIC

Receiver of payment

E.C.R Euro Central Reg. Ltd.

IBAN

GB98BARC20182773217825

BIC

BARCGB22

Amount: Euro, Cent

1 987,00

Reason of payment

DE:350678502824

Reason of payment continued

Depositor

IBAN

08

Date

Signature

Client's receipt

BIC Depositor

Receiver of payment

E.C.R Euro Central Reg. Ltd.

BIC Receiver of payment

BARCGB22

EUR

1.987,00

Depositor

Date

Bank acknowledgement